



Marrone Bio Innovations Launches Stargus® Biofungicide in Canada

Davis, California and Ancaster, Ontario. December 8, 2020. Canadian farmers will have a new fungicide to manage yield-robbing diseases in 2021. Stargus®, a biofungicide created by Marrone Bio Innovations, provides broad spectrum suppression of challenging diseases such as downy mildew, *Botrytis*, *Sclerotinia* and more through a novel mode of action. Field trials in the U.S. and Canada also show Stargus has been shown to increase crop yield and improve overall crop quality.

“Marrone Bio Innovations has tested Stargus extensively across both Canada and the U.S., and its disease control has proven to increase quality and yield,” says Scott Hodgins, manager of Cohort Wholesale, a Canadian distributor of Stargus. “While Stargus is approved for organic production, we believe Stargus’ efficacy, as well as rotation and tank-mix flexibility, make it an excellent fit in what Marrone Bio calls a BioUnite™ approach – where a farmer uses biologicals with synthetic chemistries to get the best ROI.”

In 2020, Cohort Wholesale coordinated field-scale trials with Canadian bean and grape growers to demonstrate the utility of Stargus in both conventional and organic production systems. Grower cooperators and third-party evaluations confirmed that Stargus is an effective rotation partner for black rot and downy mildew in grapes while also bringing significant value to white mold tank-mixes in beans.

The biofungicide is powered by a novel, patented strain of formulated *Bacillus* bacteria that makes it an excellent fit when targeting downy mildews, white molds and black rot.

Stargus is registered in Canada for suppression of downy mildew and black rot in grapes, white mold in beans, soybeans and peas, downy mildew in cucurbits, and pink rot in potatoes. It also provides partial suppression of *Sclerotinia* in canola and sunflowers. Stargus is distributed in Canada by Cohort Wholesale and is available through local crop protection retailers.

For more information about Stargus Biofungicide, please contact Scott Hodgins (Scott.Hodgins@CohortWholesale.com / 519-494-9300) or visit CohortWholesale.com.

Stargus, and the Stargus logo, Marrone Bio Innovations, and the Marrone Bio Innovations logo are registered trademarks of Marrone Bio Innovations, Inc. The trademarks are used by Cohort Wholesale with Marrone Bio Innovations’ permission. ©2020.

About Marrone Bio Innovations Inc.: 1540 Drew Avenue, Davis, California, USA 95618

Marrone Bio Innovations Inc. is a growth-oriented company leading the movement to more a sustainable world through the discovery, development and sale of innovative biological products for crop protection, plant health and waterway systems treatment that help customers operate more sustainably while increasing their return on investment. MBI has

1520 Sandhill Drive
Ancaster, ON L9G 4V5
☎ 1 855 888-4655

CohortWholesale.com



screened over 18,000 microorganisms and 350 plant extracts, leveraging its in-depth knowledge of plant and soil microbiomes enhanced by advanced molecular technologies and natural product chemistry to rapidly develop seven product lines.

Learn more about Marrone Bio Innovations at www.marronebio.com. We also use our investor relations website, <https://investors.marronebio.com>, as well as our corporate Twitter account, [@Marronebio](https://twitter.com/Marronebio), as means of disclosing material non-public information, and encourage our investors and others to monitor and review the information we make public in these locations. Follow us on social media: [Twitter](#), [LinkedIn](#) and [Instagram](#).

About Cohort Wholesale: 1520 Sandhill Drive, Ancaster, ON, Canada, L9G 4V5

Cohort Wholesale aspires to be a trusted Canadian wholesaler of preferred-position outdoor fruit and vegetable crop protection products, working with the established retail channel to service all key markets, creating demand for and maximizing the in-field performance of our suppliers' products to help farmers grow the best crops possible. For more information about Cohort Wholesale, please go to CohortWholesale.com or connect with us on [LinkedIn](#).

Contact:

Cohort Wholesale

Scott Hodgins

Manager

Scott.Hodgins@CohortWholesale.com

519 494-9300

Marrone Bio Innovations

John Driver

Territory Manager

JDriver@MarroneBio.com

616 916-0836



Marrone Bio Innovations lance le biofongicide Stargus® au Canada

Davis, Californie et Ancaster, Ontario. 8 décembre 2020. En 2021, les agriculteurs canadiens disposeront d'un nouveau fongicide pour lutter contre les maladies qui nuisent aux rendements. Le Stargus®, un biofongicide créé par Marrone Bio Innovations, permet la répression d'un grand nombre de maladies importantes comme le mildiou, la pourriture grise ou la *Sclerotinia*, grâce à un mode d'action novateur. Des essais en champ aux États-Unis et au Canada montrent également que le Stargus augmente le rendement et la qualité générale des cultures.

« Marrone Bio Innovations a conduit beaucoup de tests avec Stargus au Canada et aux États-Unis, et il a été démontré que son efficacité pour réprimer les maladies permettait d'augmenter la qualité et le rendement, déclare Scott Hodgins, directeur de Cohort Wholesale, un distributeur canadien de Stargus. Bien que le Stargus soit approuvé pour la production biologique, nous pensons que son efficacité, ainsi que la flexibilité de la rotation et la possibilité de mélange en réservoir avec d'autres produits, en fait un excellent complément à ce que Marrone Bio appelle une approche BioUnite™ – dans laquelle un agriculteur utilise des produits biologiques avec des produits conventionnels pour obtenir le meilleur rendement. »

En 2020, Cohort Wholesale a coordonné des essais sur le terrain avec des producteurs de haricots et de raisins canadiens pour démontrer l'efficacité de Stargus dans les systèmes de production conventionnels et biologiques. Les évaluations de producteurs coopérateurs ont confirmé que Stargus constituait un partenaire de rotation efficace contre la pourriture noire et le mildiou tout en représentant un atout important pour les mélanges en réservoir pour la répression de la moisissures blanches des haricots.

Le biofongicide comporte une nouvelle souche brevetée de bactéries *Bacillus*, ce qui en fait un excellent choix pour lutter contre le mildiou, les moisissures blanches et la pourriture noire.

Le Stargus est homologué au Canada pour favoriser la répression du mildiou et de la pourriture noire de la vigne, de la moisissure blanche des haricots, du soya et des pois, du mildiou des cucurbitacées et de la pourriture rose des pommes de terre. Il assure également une répression partielle de la *Sclerotinia* du canola et du tournesol. Le Stargus est distribué au Canada par Cohort Wholesale et est en vente chez des détaillants locaux de produits de protection des cultures.

Pour en savoir plus sur le biofongicide Stargus, communiquez avec Scott Hodgins (Scott.Hodgins@CohortWholesale.com/519 494-9300) ou consultez CohortWholesale.com.

Stargus et le logo Stargus, Marrone Bio Innovations et le logo de Marrone Bio Innovations sont des marques déposées de Marrone Bio Innovations, Inc. Elles sont utilisées par Cohort Wholesale avec l'autorisation de Marrone Bio Innovations. © 2020.

1520 Sandhill Drive
Ancaster, ON L9G 4V5
☎ 1 855 888-4655

CohortWholesale.com



À propos de Marrone Bio Innovations Inc. : 1540 Drew Avenue, Davis, California, USA 95618

Marrone Bio Innovations Inc. est une entreprise axée sur la croissance et qui mène le mouvement vers un monde plus durable grâce à la découverte, au développement et à la vente de produits biologiques innovateurs destinés à la protection des cultures, à la santé des plantes et au traitement des cours d'eau pour permettre aux clients de fonctionner de manière plus durable tout en augmentant leur rendement. MBI a passé au crible plus de 18 000 micro-organismes et 350 extraits de plantes, en s'appuyant sur sa connaissance approfondie des microbiomes des plantes et du sol – renforcée par des technologies moléculaires avancées et la chimie des produits naturels – pour créer rapidement sept gammes de produits.

Pour en savoir plus sur Marrone Bio Innovations, consultez www.marronebio.com. Nous utilisons également notre site Web de relations avec les investisseurs, <https://investors.marronebio.com>, ainsi que notre compte Twitter d'entreprise, [@Marronebio](https://twitter.com/Marronebio), pour communiquer des renseignements importants non publics. Nous encourageons nos investisseurs et toutes les personnes intéressées à surveiller et à examiner les données que nous rendons publiques sur ces plateformes. Suivez-nous sur les réseaux sociaux : [Twitter](#), [LinkedIn](#) et [Instagram](#).

À propos de Cohort Wholesale : 1520 Sandhill Drive, Ancaster, ON, Canada, L9G 4V5

Cohort Wholesale aspire à devenir un grossiste canadien fiable de produits de premier choix pour la protection des cultures fruitières et légumières extérieures en collaborant avec le réseau de vente au détail bien établi pour desservir tous les marchés clés, en favorisant une demande pour les produits de ses fournisseurs et en optimisant leur efficacité sur le terrain pour aider les agriculteurs à accroître le rendement de leurs cultures. Pour en savoir plus sur Cohort Wholesale, consultez CohortWholesale.com ou suivez-nous sur [LinkedIn](#).

Personne-ressource :

Cohort Wholesale

Scott Hodgins

Directeur

Scott.Hodgins@CohortWholesale.com

519-494-9300

Marrone Bio Innovations

John Driver

Directeur de territoire

JDriver@MarroneBio.com

616-916-0836

1520 Sandhill Drive
Ancaster, ON L9G 4V5
☎ 1 855 888-4655

CohortWholesale.com